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ORDFÖRANDENS SPALT 

 
Så var då stämman 
avklarad. Styrelsen 
fick förnyat förtro-
ende och båda styrel-

sens förslag fick 
stämmans godkännande. 
Själv upplevde jag stämningen som mycket 
god. Det kom många frågor om vårt 
bokslut. Intelligenta frågor som jag tror 
hjälpte många att bättre förstå vad siffrorna 
innebar.  
 
När det gäller det nyckelfria systemet till 
våra portar, som vi just nu prövar, uttryckte 
någon oro över att det kan finnas möjlighet 
att kontrollera vem som går in och ut och 
vilka tider. Styrelsen 
påpekade att även om 
möjligheten finns 
kommer vi aldrig att 
utnyttja detta.  
Många andra frågor 
kom upp men erfarenheten hittills tycks 
vara att systemet är bra och att vi inom en 
femårs period kommer att införa det i 
samtliga av våra portar. Vi avvaktar dock 
tills vi har fått höra vad alla som nu prövar 
systemet har att säga. 
 
Ombyggnaden av lokaler till bostäder var 
det andra av styrelsens förslag. Här 

framkom att vissa 
hyste oro för att det 
skulle försvinna en 
tvättstuga. Stämmans 
beslut innebar endast 
ett godkännande av att 
styrelsen ska fortsätta 
arbetet och 

förhoppningsvis kunna komma med ett 
förslag till nästa stämma. Anledningen till 
att styrelsen tog upp frågan var att man inte 
vill lägga ned pengar på att ta fram ett 
förslag, som kommer att kosta lite pengar, 
om inte medlemmarna tycker att det är bra. 

 
Det var formalia nu återstår att se till att det 
blir ”verkstad” av besluten.  
 
Nu har vi vardagen här, som några kanske har 
märkt har vi fått en del bänkar på några 
ställen. Någon papperskorg har blivit utbytt.  
 
Styrelsen kommer att 
genomföra en yttre 
vandring där vi försöker 
skapa oss en blick för 
vad som behöver göras i 
vår utemiljö. Har ni 
några tips om vad vi 
särskilt bör titta på, skriv 
gärna en lapp och lämna till 
fastighetsexpedition.   
 
Jag passar på så här första magelungsnytt 
efter stämman att påpeka att styrelsen är till 
för er. Det är vi boende som gemensamt 
bestämmer hur vi vill ha det. Styrelsens första 
uppdrag är att se till att genomföra de beslut 
som vi boende har fattat. I övrigt ska styrelsen 
se till att vårt boende 
fungerar på ett bra 
sätt.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
------------------------------------------------------------------- 
 

 
Bild från en av våra fina rabatter 



Bommen till gården Skebo 265 
 
Som ni säkert har sett så är bommen 
numera stängd, något som hitintills har 
fungerat utan några större problem. 
 
Här ser du vilka nycklar som du kan låsa 
upp bommen med. 
 

 
 
 
Tvättstugorna och tider  
Tiderna är satta till hänsyn av de boende, 
alltså INGA Maskiner får användas på 
andra tider. 
För er som inte känner till det så bokar 
man upp sig på tvätt tider genom en 
bokningscylinder som man kvitterar ut hos 
fastighetsskötarna,(Dep avgift 100 kr) när 
man har gjort de så är man välkommen att 
boka upp sig på tvättider, Ingen 
bokningscylinder, Inget tvättande, gäller 
alla. 
 
Lite bilder från Årsmötet den 27/4 
 

 
Några medlemmar som registreras på 
närvarolistan (till lika med röstlängden) 
 av Ulf och Eva  

 
Kjelle och Pia våra HSB representanter på 
väg in  
 

 
Sune (vår ordförande) öppnar mötet 
 

 
Här sitter blivande mötesordförande 
Björn Hökervall 
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Hela 70 närvarande medlemmar  
 

 
Valberedningen i arbete. 
 

 
Ulf och Pia går igenom lite material 

 
Pontus, Vår nye medarbetare i styrelsen 
(Suppl), Hälsas välkommen 
 

 
Så var ännu ett årsmöte lagt till handlingarna 
 
Seniorklubben informerar 
 
Så här ser vår nya styrelse ut, 
vald på Årsmötet den 15 mars: 
 
Leila Lindström, vald av årsmötet 
Helga Wennberg, vice ordf 
Anita Ståhl, kassör 
Eva Granath, sekreterare 
Inger Sundström, ledamot 
Greta Nordfeldt, suppl 
Monica Heinum, suppl 
 
Sillunch serveras den 17 maj 
klockan 13.00. 
Välkomna! 
 



Lite Brand information 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Efterlysning 
 
Någon var kvick nog att stjäla våran 
motorsåg när Kenneth 
(3/5) höll på att ta ner 
björken mitt emot 
Önskehemsgatan 10.  
Är det någon som har sett 
något så var bussiga att 
kontakta Kenneth eller någon i 
styrelsen. 
 
Ang P-plats för gäster. 
 
På grund av 
utrymmesskäl så 
har vi tagit bort 
parkeringsplatsen  
för gäster, dock 
har vi kvar en 
handikappsparkeringsplats. 
Bilen skall ställas lägst med staketet 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
             Det här vill vi inte uppleva 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nästa MagelugnsNytt beräknas komma ut 
under vecka 25 (21-24/6) 

En brand växer snabbt 
Vanligtvis växer en brand långsamt den första minuten. Sedan 
kan förloppet gå väldigt fort. 
Bara på några minuter kan ett helt rum vara rökfyllt och i 
värsta fall övertänt. Så snabbt kan inte räddningstjänsten vara 
på plats. Därför är det viktigt at ta brandsäkerheten på allvar. 
Följderna av en brandblir dessutom ofta kostsamma och 
besvärliga, även om man har försäkring. 


